
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 2. december 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 444
Kan ministeren redegøre for, hvorfor det offentlige sundhedsvæsen ikke anerkender ne-
gative coronatest foretaget af private virksomheder som f.eks. PentaBase, der i forvejen
er leverandør af coronatest til sygehusvæsenet, og som har været med helt fra starten og
kunne levere analyser, så mange danskere kunne blive testet i starten af epidemien, især
med henvisning til, at der er tale om de samme test?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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